
Ungdomsrådet – Julleball 

 

Sak 37/12 

Ida Aksberg og Sunniva Brustind vil arrangere juleball på kulturhuset 15. desember 2012. 

De har søkt om midler fra Ide-minister og fått inntil 5000 kr, det er litt i underkant hva de trenger. 

 Forslag er at ungdomsrådet kan støtte prosjektet med 3000kr. 

Sekretær Irene Lihaug har sendt ut felles melding til alle i ungdomsrådet for å stemme over det. 

De som er enig skriver «ja» og de som er uenig skriver «nei». 

 

Vedtak: 3000 kr til juleballet. 

 

 

Protokoll for ungdomsrådet 

 

Tid: 22.01.2013 kl. 17.30 

Sted: Kulturhuset 

 
Til stede: 

Mathias Takøy, Lise Nilsen, Alejandra Pena Bustos, Stian Paulsen (vara sekretær), Karoline 

Steffenrem (leder), Tonje Nordhaug, Lise Marie Andreassen, Ida Aksberg og Irene Lihaug (sekretær) 

 

Frafall: Line Skog Hansen, Sunniva Brustind, Mohammad Esrar Miralikhail 

 

Sak 1/13 Møtekalender 

Vedtak: Møte en gang i måneden, tredje onsdag i måneden. 

20.februar, 20. mars, 17.april, 15. mai og 12. juni 

 

Sak 2/13 

Forslag til hva vi kan sette på budsjettet. 

– Skibakke 

– Treningsrom 

– En pott der barn og ungdom kan søker penger til prosjekter 

– Kurs 

– Speil til dansegruppen 

– Sette av 10 000 til kurs for de som starter til høsten 

 

Sak 3/13 

Irene forfatter et brev til Hanne Sofie Ronaldens der hun skriver en evaluering av det regionale 

seminaret. 

 

Sak 4/13 Skibakke/Slalombakke 

Mathias foreslår hoppbakke oppfor gammelskolen på Breivoll eller Santanssletta. 

Det må høgges trær på St.sletta og trakke. 

Forslag: Høre med grunneierlaget på Breivoll om de kan høgge ved og tråkke bakken for en liten 

sum fra ungdomsrådet. Samarbeid med Andre som også jobber med dette. Mathias prater med han. 

Vedtak: Mathias og Stian prater med grunneierlaget på Breivoll 

 

 

 

 

Sak 5/13 Hybler i Tromsø 



Kommunen kan kjøpe hybler i Tromsø som studenter kan leie billig i bytte mot at de kommer til 

Ibestad for å jobbe i f.eks 2 år. 

Vedtak: Irene sender forslag til ordfører 

 

Sak 6/12 Brev til ordfører 

Irene forfatter brevet og sender på e-post til ordfører 

 

Sak 7/13 Juleballet 

Vedtak: Vi utsetter Sunniva og Idas evaluering av juleballet til neste gang da Sunniva er borte. 

 

Eventuelt: 

Sak 8/13 Bussruter 

Det er kommet ekstra bussruter, men det skal gjøres noen forandringer. 

Forslag til forandringer sendes til ordøfrer. 

Vedtak: Irene skriver e-post 

 

Sak 9/13 UKM 

Skrive på plakatene å få de hengt opp. 

Vedtak: Spørr Amanda Tøllefsen om hun kan gjøre det 

 

 

Sekretær Irene Lihaug 


